
 

Akademický senát Pedagogické fakulty 

Univerzity Palackého v Olomouci 

                                        Žižkovo náměstí 5, 771 40 Olomouc 

           Předseda AS PdF UP: tel. 735800125, e-mail: michal.ruzicka@upol.cz 

Kancelář AS PdF UP: tel. 585635009, e-mail: lucie.srammova@upol.cz 

  
Zápis z řádného zasedání Akademického senátu PdF UP konaného 

dne 3. 5. 2023 

 

Přítomno:    15 senátorů 

Omluveno 6 senátorů:  doc. Mgr. Kamil Kopecký, Ph.D., Mgr. Jaromír Maštalíř, Ph.D., 

Mgr. Lucie Váchová, Ph.D., Marie Hervertová, Mgr. Monika 

Ptáčková, Mgr. Dominik Voráč 

Hosté: doc. PhDr. Vojtech Regec, Ph.D., prof. Mgr. PaedDr. Jan 

Michalík, Ph.D., Ing. Ondřej Kolář, doc. PhDr. Radka Dofková, 

Ph.D. 

 

Program: 

  

1. Zahájení 

2. Schválení programu, ověření zápisu a kontrola usnesení z posledního zasedání 

3. Plán realizace Strategického záměru na PdF UP na rok 2023 

4. Stavební úpravy budovy PdF UP na Žižkově nám.   

5. Informace studentské části AS PdF UP 

6. Informace vedení fakulty 

7. Informace ze zasedání AS UP 

8. Různé 

  

1. Zahájení 

 

Zasedání bylo zahájeno předsedou AS PdF UP doc. Růžičkou ve 12.35 hod. Předseda AS PdF UP 

přivítal přítomné senátory i hosty. Konstatoval, že je vysoký počet omluvených, aktuálně je přítomno 

14 senátorek a senátorů, AS PdF UP je tudíž usnášeníschopný. 

 

2. Schválení programu, ověření zápisu a kontrola usnesení z 
posledního zasedání 

Předseda AS PdF UP zrekapituloval body programu. Program i podkladové materiály byly  

v potřebném předstihu rozeslány. Nikdo z přítomných nevznesl k programu připomínky,  

proto přistoupil předseda AS PdF UP k hlasování. 

 Návrh usnesení č. 1 

Usnesení bylo přijato. Přítomno 14 senátorů, pro 14, proti 0, zdrželo se 0. 

AS PdF UP schvaluje program dnešního zasedání v předloženém znění. 

 



 

Místopředsedkyně AS PdF UP dr. Opletalová k zápisu z posledního zasedání konaného 30. 3. 2023 

konstatovala, že byla doručena připomínka pana senátora Synka, jež se týkala zachycení jeho 

vystoupení v rámci diskuze o podnětu dr. Jáče k případné změně volebního systému. Na základě 

zvukového záznamu z průběhu jednání byla připomínka zohledněna a zápis byl upraven. Jiné 

připomínky doručeny nebyly. Zápis je tedy možno považovat za schválený v konkretizované 

pozměněné podobě. 

Poté paní místopředsedkyně provedla kontrolu přijatých usnesení. Konstatovala, že přijatá usnesení 

jsou takového charakteru, že následná kontrola není nutná. Zvolení členové volebních komisí pro volby 

do AS UP a do AS PdF UP se ujali svých funkcí a zahájili přípravné práce. 

AS PdF UP dále per rollam hlasoval o návrhu usnesení ve znění: 

Výsledky hlasování (uzavřeného dne 5. 4. 2023): 17 hlasů bylo pro, 1 hlas byl proti, 3 senátoři  

se hlasování zdrželi. 

Usnesení bylo přijato a bude zahrnuto do souhrnu usnesení z dnešního zasedání. 

 

3. Plán realizace Strategického záměru na PdF UP na rok 2023 
 
Doc. Regec 

Komentuje obsáhlou prezentaci k tématu. Senátoři obdrželi podkladové materiály v předstihu. Děkan 

fakulty uvádí, že plán obsahuje celkem 7 strategických cílů. Oproti minulým verzím byly do aktuálního 

plánu doplněny indikátory, jež budou   moci být následně vyhodnoceny s využitím měřitelných 

jednotek. Plán byl již také představen členům Kolegia děkana PdF UP a následně do něj byly 

zapracovány některé podněty, jež na tomto fóru zazněly. 

Rozprava 

 

Mgr. Šlesingrová 

Oceňuje, že v plánu je věnován prostor konceptu nové studovny a její zavedení jako záměr. Táže se, 

zda by také nemělo být i v záměru uvedeno zavedení další mikrovlnky do prostor pro studenty  

s kuchyňským vybavením, o kterém se debatovalo na posledním zasedání. 

 

Ing. Kolář 

V reakci uvádí, že to není již třeba dodávat do materiálu, protože je už další mikrovlnka dodána  

a zavedena..  

 

Návrh usnesení č. 2

Usnesení bylo přijato. Přítomno 14 senátorů, pro 14, proti 0, zdrželi se 2. 

Zasedání AS UP opouští senátorka dr. Pastieriková, dostavil se senátor doc. Szotkowski. 

 

4. Stavební úpravy budovy PdF UP na Žižkově nám. 
 

"AS PdF UP je znepokojen dlouhodobě neřešenou otázkou podfinancování humanitních  

a sociálně-vědních oborů v ČR a podporuje aktuální aktivity Asociace děkanů pedagogických  

a filozofických fakult ČR. AS PdF  UP vyzývá členy akademické obce PdF UP, aby se o situaci 

aktivně zajímali." 

 

AS PdF UP schvaluje Plán realizace Strategického záměru na PdF UP na rok 2023. 
 

 



 

Doc. Regec 

Komentuje prezentaci obsahující plány vypracované architektonickou kanceláří. Uvádí,  

že k rekonstrukci byl v roce 2020 vypracován velkorysý projektový záměr. Ten ve svém celkovém pojetí 

atakoval hranici čtvrt miliardy. Fakulta získala dotační titul ISPROFIN, ovšem na nepoměrně menší 

částku. I s finanční spoluúčastí fakulty, jež je povinná, nelze předpokládat komplexní realizaci 

původního záměru. 

Aktuálně jednáme s architektem o změnách, dokumentace bude přepracována, aby realizace byla  

v rámci našich možností. Cílem je snížit hodnotu této investice na cca 80 mil. Kč. Do těchto přípravných 

prací bylo doposud investováno něco přes tři miliony korun, další investice (cca 2 mil. Kč) ještě 

předpokládáme. 

Je třeba upozornit, že v průběhu realizace rekonstrukce bude využití budovaných i přebudovávaných 

prostorů průběžně měněno. (Např. navrhované arkýře budou postupně užívány jako pracovny, učebny, 

prostory pro studenty... Vše souvisí s postupným uvolňováním prostorů, jejichž užívání máme doposud 

zablokováno.) 

Mj. zvažujeme v další budoucnosti možnost nadstavby budovy – vybudování dalšího podlaží;  

dále instalaci fotovoltaiky atd. 

Dnes máme na fondu provozních prostředků (dále „FPP) přes sto milionů, je tedy jisté, že na realizaci 

záměru bude využita jeho značná část. Samozřejmě také předpokládáme, že si na tomto fondu 

ponecháme finanční rezervu např. pro potřeby navyšování platů, hrazení energií apod. 

Pokud jde o harmonogram prací, počítáme s tím, že po schválení bychom v r. 2023 zahájili práce  

ve střední části budovy, boční křídla by pak prošla úpravami v r. 2024 a 2025. 

Rozprava 

Doc. Langer 

Kvituje částečné dofinancování z FPP jako velmi rozumné. V době inflace je nanejvýš smysluplné,  

když se peníze rozumně investují. Samozřejmě ovšem za podmínky ponechání rezervy na zvyšování 

tarifů akademických pracovníků apod. 

Prof. Vitásková 

Bude se k tématu vyjadřovat EK AS PdF UP (náš jednací řád to ovšem nepředpokládá)? 

Doc. Růžička 

V jednacím řádu to skutečně není zakotveno, akademický senát tedy o věci může jednat a případně 

vyjádřit podporu. 

Za sebe svou podporu projektu také vyjadřuje, jde o rozumné řešení svízelné prostorové situace. 

Dr. Dömischová 

Podporuje prezentovaný projekt. 

Prof. Michalík 

Děkan ve svém vystoupení postihnul všechny aspekty projektu. Připojuje pouze několik detailů k 

předpokládanému harmonogramu. 

V první fázi budou probíhat klasické přípravné práce – dopracování projektu, rozpočtové práce, 

výběrové řízení, stavební povolení apod. Naším zájmem je, aby se letos v létě realizovala první etapa. 

Při velmi dobré konstelaci lze počítat se zahájením cca v půlce července. Nejprve proběhnou hrubé 

bourací práce, mj. také v prostoru hlavního vchodu. Po tuto dobu by se do budovy vcházelo bočními 

vchody. K určitým provozním omezením nepochybně dojde, v případě zdržení je jisté riziko,  

že toto omezení přetrvá i do pozdější doby. 



 

Dr. Opletalová 

V původních úvahách o investici v souvislosti s vypracovaným projektem se počítalo s alokací 

prostředků pouze z ISPROFIN? Byly nějaké nesrovnalosti či problémy s některými zdroji financování? 

Z hlediska využití prostředků z FPP lze mj. navázat na naše usnesení k finančním prostředkům. Je dobře, 

že ukážeme, že máme vizi, jak dosavadní zásoby financí užijeme, uplatníme. Plánovitě jsme si vytvořili 

finanční rezervu a tu nyní investujeme. 

Doc. Regec 

Fakulta si standardně formuluje investiční záměry, aby byly využitelné, když se objeví výzva (např. 

fotovoltaika, zahrada). Stručně komentuje aktuální problémy a s nimi související jednání v rámci 

ISPROFINu. 

Snažili jsme se vybalancovat možnosti, proto investujeme další dva miliony, abychom projekt vylepšili. 

Doc. Růžička 

Vnímá roli naší podpory v tom, že jde o peníze. Musíme pracovat s péči řádných hospodářů, musíme 

stávající prostředky smysluplně investovat. 

 

Usnesení č. 3

Usnesení bylo přijato. Přítomno 14 senátorů, pro 14, proti 0, zdrželo se 0. 

 

5. Informace studentské části AS PdF UP  

 
Mgr. Šlesingrová 
Nejprve vyjádřila poděkování za změnu a úpravu studentských podmínek a zázemí pro studenty - 

zejména za tak rychlé dodání další mikrovlnky. 

 
Dále otevírá téma střešní zahrady, které se řešilo na posledním zasedání. Studentská kurie v mezičase 

obdržela naléhavý podnět Doc. Dostála, který se tázal na situaci kolem střešních prostor z hlediska 

včelích úlů, kde vede pro studenty výuku - včelařská praktika. Nebyl o situaci informován, a proto došlo 

ke zmatení, zda budou moci včelí úly zůstat na svém místě, zda bude potřeba je přesunout,  

anebo zda jejich přesun ohrozí budoucí realizaci tohoto předmětu, který je na druhou stranu pro studenty 

přínosný. Došlo tak k problematické trochu patové situaci. Studentská kurie by nerada rušila přínosný 

předmět, na druhou stranu by ale zase nerada tyto prostory zavřela pro studenty.   – Je nějaký nápad  

ze strany vedení, jak by se obojí dalo skloubit dohromady, aby netratila ani jedna strana? 

 
Na posledním zasedání bylo také  zmíněno téma tvorby šablony na kvalifikační práce pro studenty,  

kde by Studentská kurie chtěla vědět, jaký je názor vedení na tvorbu takovéto pomoci pro studenty, 

podle níž by si studenti minimálně mohli ověřit, že mají všechny formální náležitosti u své kvalifikační 

práce v pořádku. 

V závěru otevírá poslední téma ohledně odpovědnosti doktorandů v rámci technického zajištění u SZZ.   

Ing. Kolář 
Vyjadřuje se k problematice úlů. Setkal se s doc. Dostálem, hledali řešení k minimalizaci problémů. 

Představa je, že postupně by se úly přesunuly do nejvzdálenějšího rohu od dveří a budou mírně 

pootočeny. Prostor bude označen výstražnými značkami, tabulkami s kontakty na emergency.  

Pokud by toto opatření bylo nedostatečné, vybudoval by se paraván, který by přístup k úlům omezoval. 

Jsou zde i úvahy o naučné stezce, což by mohlo být zajímavé i pro studenty. V krajním případě by úly 

AS PdF UP projednal záměr realizace stavebních úprav při modernizaci komunikačních prostor budovy 

PdF UP na Žižkově nám. 5  a souhlasí s realizací stavebních úprav dle předloženého materiálu ve více 

etapách včetně dofinancování úprav nad rámec dotace ISPROFIN z FPP fakulty. 
 



 

byly odvezeny zpět na soukromý pozemek. 

 
Prof. Vitásková 
Apeluje na studenty, aby byli v pohybu v prostoru „zahrady“ opatrní“ – přece jen jde o střechu.  

Na několika budovách UP došlo v posledních měsících k nehodám. 

Vyslovuje v této souvislosti dotaz k přístupové trase přes počítačovou učebnu: na fakultě jsou i jiné 

místnosti, kde se dá zkoušet s uplatněním počítačových testů, což je mnohdy potřebné pro zkoušení 

studentů se specifickými potřebami. Zvažuje se jiné využití této počítačové učebny?  

Ing. Kolář 

Přístup na střešní zahradu je přes zmiňovanou učebnu, dále byl zpřístupněn vchod i po schodišti zvenku. 

Není si vědom, že by byla zvažována změna užití učebny. 

Prof. Michalík 
Studovna pro studenty se buduje jinde. Velká počítačová místnost by měla zůstat pro potřeby 

přijímacích zkoušek či jiného zkoušení.   

 
Prof. Vitásková 
Doplňující dotaz ke zkoušení: tato místnost snad není možná k využití pro zkoušení. 
V reakci bylo sděleno, že o tuto možnost využití se dá požádat. Je třeba také brát v potaz,  

že přes tuto učebnu je přístup do relaxační místnosti (reagují dr. Růžičková, doc. Regec). 

 
V navazující diskuzi k tématu prof. Vitásková žádá, aby se více zviditelnily ty menší místnosti,  

které lze využívat pro zkoušení s užitím počítače. Dále byl zodpovězen dotaz dr. Dömischové –  

o zablokování těchto učeben lze žádat u Mgr. Bujarové. 
  
T. Bezděková 
Dala by se hlavní počítačová místnost změnit na relaxační místnost, počítačové využití pak přesunout 

do zmiňovaných menších prostorů? 
Ad úly – napadá ji, zda nehrozí riziko včelám? 
  
Doc. Regec 
Lze zvážit prostorovou úpravu počítačové místnosti, ale je zatím jisté, že ji budeme potřebovat  

k přijímacím zkouškám. 
  
Ing. Kolář 
Uvažují také o instalaci nějakých informačních tabulí („včelí cesta“). 
  
Doc. Dofková 
Reaguje na další podnět paní místopředsedkyně a vyjadřuje se k případné možnosti vytvořit šablonu  

pro vytváření kvalifikační práce. Má to svá pro a proti. Prostudovala různé podklady, spíše by téma 

doporučovala řešit v rámci nově připravované normy ke zpracování kvalifikační práce. 
  
Mgr. Šlesingrová 
Děkuje paní proděkance za odpověď, přesně toto potřebovala vědět, zda je v rámci připravované novely 

uvažováno o možném zakomponování šablony, nebo upřesnění formálních náležitostí kvalifikačních 

prací. 

 
Dále upřesňuje svůj další dotaz ohledně odpovědnosti doktorandů v rámci technického zajištění u SZZ. 

Ze zápisu z posledního zasedání totiž vyplývá, že doktorandi jakožto tajemníci u SZZ nesou 

odpovědnost za zajištění techniky u SZZ. Táže se proto, zda je tato odpovědnost skutečně  

na doktorandech - tajemnících, anebo zda tuto odpovědnost nese předseda státnicové komise  



 

a doktorand-tajemník je pouze pověřen s technikou pracovat a již zajištěnou techniku nachystat  

k realizaci obhajob? 
  
Odpověděli děkan Regec a proděkanka Dofková 
Odpovědnost má zásadně předseda komise. O tématu se komunikovalo na posledním zasedání  

s vedoucími pracovišť. Tam bylo konstatováno, že předpokládáme, že věc by měla být řešitelná  

ve spolupráci vedoucích pracovišť s předsedy komisí pro SZZ. Nicméně lze připustit, že předsedové  

si toto s tajemníky dohodnou.  Primárně je to vždy v kompetenci předsedy pro SZZ. 
  
Tento bod programu byl uzavřen bez přijetí usnesení. 
 

6. Informace vedení fakulty 

Doc. Regec 

Nasdílel materiál s prezentací a stručně uvedl aktuální informace k těmto oblastem: 

 Umělá inteligence (dále „AI“), práce s ní v podmínkách PdF UP. 

 Neschválený rozpočet na UP, informace o úpravách mzdových tarifů – PdF udělá své 

individuální opatření již v předstihu. Prezentovány údaje za celou univerzitu – komentář  

k ukazateli A, K, DK RVO. Před vedením je úkol vybalancovat pokles přídělu z MŠMT  

vs. nárůst mezd, cen energií atd. 

 Také řešíme stipendia DSP – nově od 1. 9. budeme navyšovat na 14 tis. 

 Přijímací řízení 2023/2024 (vč. talentových zkoušek a písemných a ústních zkoušek). 

Poděkování senátu za souhlas s on-line přijímačkami. Od příštího roku v souvislosti s IA 

uvažujeme o jiných formách přijímacího řízení (Scio – s uplatněním našich podkladů  

vs. zkoušky zajištěné našimi vlastními silami po dobu několika týdnů v počítačové učebně). 

Každé rozhodnutí nepochybně přinese svá negativa, ale musíme se rozhodnout. 

V diskuzi k tématu vystoupili: 

Doc. Dofková – původně jsme promýšleli více variant. V této chvíli stále nevíme, k čemu se přiklonit. 

Je ale stále prostor pro diskuze o konečném rozhodnutí. 

MT. Bezděková – pomohlo by, kdyby studenti dali zpětnou vazbu? Reakce doc. Dofkové – nyní nás 

tlačí čas, v půlce června bude nutné vše rozhodnout. 

Doc. Szotkowski – on-line řešení je asi nejefektivnější, ale je třeba mít ošetřenu právní čistotu, ošetřit 

vše programátorsky. Musel by být navržen systém, který by eliminoval nebezpečí související s AI.  

Když si některé věci ošetříme, mohlo by přijímací řízení zůstat on-line, ale např. talentové zkoušky takto 

dělat nelze. 

Doc. Dofková – po schůzce s prof. Klementem má za to, že pojistky proti AI opravdu fungují.  

Navíc konzultovala problematiku se Scio. Naše baterie otázek jsou funkční, můžeme je nadále používat. 

Doc. Langer – doporučuje konzultovat s ostatními fakultami, jaký přístup zvolí. Neměli bychom být 

jediní, kteří zvolí určitou cestu, ať se nevymykáme. 

T. Bezděková – uvádí časté problémy a rizika v rámci přijímacích zkoušek on-line a četnost různých 

podvodů, které se nedají tak lehce ošetřit a předejít jim. 

Doc. Fasnerová – i v rámci UP jsou rozdíly v přístupu fakult. Nestálo by za úvahu nechat u Scio provést 

národní srovnávací zkoušky? 



 

Doc. Dofková – je to jedna z možností. Podle jejích informací např. PF UP platí uchazečům asi dva 

vouchery k realizaci srovnávacích zkoušek. Pokud jde o připomínku senátorky T. Bezděkové: PdF UP 

má posílený proctoring, ale je si vědoma, že některé oblasti jsou problematické, děkuje za ten podnět.   

Mgr. Šlesingrová - jaký měla paní proděkanka dojem z jednání se Scio? 

Doc. Dofková – zjistila, že pokud si fakulta vybere a zaplatí, může v rámci Scia realizovat mnoho 

možností. Byly uvedeny mnohé varianty. Aktuálně čekáme na cenovou nabídku. 

V této souvislosti doc. Dofková vyslovuje zásadní poděkování, Tým, který doposud realizoval on-line 

zkoušky, odvedl obrovský kus práce. Rozhodně je třeba konstatovat, že nebyly žádné výhrady  

k dosavadnímu způsobu zkoušek. Cílem je najít takovou variantu, která bude fungovat do budoucna. 

Doc. Regec – ústní pohovory vždy zůstanou kontaktní. Zvyšuje se počet navazujících magisterských 

oborů, kde žádáme přijímací zkoušky. Pozor – v blízké budoucnosti budeme mít prostorové problémy 

se zajištěním výuky. 

Mgr. Šlesingrová – dotaz k mezním termínům - do kdy je potřeba celou tuto záležitost definitivně 

rozhodnout, kolik máme času? – Zodpovězeno odkazem na harmonogram akademického roku. 

Doc. Regec 

Pokračování v prezentaci k tématům: 

 Probíhá revize směrných čísel. 

 Evaluace – předpokládáme zkrácení lhůt. 

 Evaluace praxí – proběhla, teď se vyhodnocují data. 

 Řeší se řada vnitřních předpisů. 

 Akce Inovace aneb jak to děláme u nás – předběžný termín 6. – 11. 11. 2023. 

 Otevírací doba fakulty bude zachována i na podzim, a to od 7.00 do 19.00 hod. 

 Konference „Mozaika poznání“ – probíhá v těchto hodinách v prostorách hlavní budovy  

PdF UP. 

 Aktuální informace: zemřel první polistopadový rektor UP prof. Josef Jařab. 

o Jeho památka byla uctěna minutou ticha. 

7. Informace ze zasedání AS UP  
 

Doc. Langer 

Jedním z klíčových bodů bylo projednání rozpočtu – ve výsledku neprošel ani pozměňovací návrh,  

který vyšel vstříc požadavku EK AS UP. Další jednání AS UP se předpokládá 31. 5., s tím souvisí 

možný organizační problém, neboť v jednacím řádu je stanovena lhůta 6 týdnů pro fakultní senáty  

na projednání. Hledejme vhodný společný termín. 

 

V reakci doc. Růžička konstatuje, že bude nutné najít vhodný termín prostřednictvím internetového 

hlasování. 

 

Volby do AS UP a do fakultních senátů již aktuálně probíhají. Hlavní volební komise funguje 

bezchybně. 

 

K univerzitní vnitřní normě byla schválena novela týkající se elektronického podpisu. 

 

Byla řešena problematika PřF a CATRIN. 

 

Diskuze k připravované novele ZoVŠ. 

 



 

Problematika menzy. 

  

Prof. Vitásková 

Zazněly také informace o úsporách na úsecích prorektorů, mj. i v souvislosti s výsledky personálního 

auditu. 

 

Ona sama v souvislosti s informacemi o připravované novele ZoVŠ navodila diskutované téma údajného 

rušení státních doktorských zkoušek. 

Byla diskutována informace, že probíhají jednání o Vnitřním mzdovém předpisu UP. 

 

8. Různé  
 
T. Bezděková 

Ptá se na možnost umožnění průchodu všemi dveřmi ve vchodovém prostoru - bylo by možné otevření 

i zbývajících dveří v rámci hlavního vchodu do PdF? 

Odpovídá tajemník – bude řešeno se správcem, předpoklad realizace od příštího týdne. 

  

Dr. Opletalová 

Sděluje informaci z EK AS UP. Komise zasedala před termínem zasedání AS UP; požadovali snížení 

rozpočtu pro centrální jednotky o 10 %, v diskuzi s kvestorkou definovali úseky, kde by snižování bylo 

reálné. 

 

Snažili se zjistit oblasti, kde je možná nějaká úspora (např. odd. komunikace, odd. pro DSP, revize 

právních služeb, odd. pro mobility). Konstatovali v této souvislosti, že počet pracovních míst  

na rektorátu za poslední roky narostl. 

  

Doc. Langer 

Práce EK AS UP znamená velkou úsporu práce pro senát. 

Následně se stručně vyjadřuje k možným příčinám neschválení rozpočtu. 

  

Dr. Opletalová 

Jako další podnět sděluje námět, který jí sdělili studenti. V rámci volební kampaně u voleb do AS PdF 

UP postrádali odkaz s důležitou informací, že jde o elektronické volby. Možná jsme toto měli jako senát 

více akcentovat. 

  

Doc. Růžička 

Potvrzuje velký kus práce odvedený volebních komisí v čele s dr. Pitnerovou a Dr. Chrastinou. 

  
  

Zasedání AS PdF UP bylo ukončeno ve 14.58  hod. 

  

  

V Olomouci dne 3. 5. 2023 

  

Zapsala: Mgr. Emilie Petříková 

  

Zápis schválil: doc. Mgr. Michal Růžička, Ph.D., v. r. 

 

 

 

 

 



 

Přijatá usnesení ze zasedání AS PdF UP dne 3. 5. 2023 

 
1) AS PdF UP schvaluje program dnešního zasedání v předloženém znění. 

2) AS PdF UP schvaluje Plán realizace Strategického záměru na PdF UP na rok 2023. 
3) AS PDF UP projednal záměr realizace stavebních úprav při modernizaci komunikačních prostor 

budovy PdF UP na Žižkově nám. 5  a souhlasí s realizací stavebních úprav dle předloženého 

materiálu ve více etapách včetně dofinancování úprav nad rámec dotace ISPROFIN z FPP 

fakulty. 

 

Usnesení přijaté mimo zasedání: 
  

AS PdF UP je znepokojen dlouhodobě neřešenou otázkou podfinancování humanitních a sociálně-

vědních oborů v ČR a podporuje aktuální aktivity Asociace děkanů pedagogických a filozofických 

fakult ČR. AS PdF  UP vyzývá členy akademické obce PdF UP, aby se o situaci aktivně zajímali. 

 

  

 


